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Raadsinformatiebrief 

 

 

Onderwerp 

Studie kruising N 615 - Deense Hoek 

 

Datum 

14 augustus 2019 

 

Toelichting 

De afgelopen maanden is in opdracht van de provincie Noord-Brabant een Quick Scan 

uitgevoerd voor de kruising N 615 – Deense Hoek in Lieshout. Deze kruising wordt door 

omwonenden als verkeersonveilig ervaren.  

In de bijgevoegde Quick Scan is gekeken naar de inrichting van de weg, verkeersgegevens, 

ongevallencijfers en verkeersgedrag. 

 

In de Quick Scan is ook gekeken naar de I/C-verhouding (intensiteit/capaciteit) op de 

kruising Deense Hoek-N615. Hieruit blijkt dat een voorrangskruispunt theoretisch 

onvoldoende capaciteit heeft om het verkeer voldoende te verwerken.  

Tijdens de ochtend- en avondspits is geconstateerd dat er veel verkeersbewegingen plaats 

vinden van en naar de Deense Hoek. Door de drukte op de N 615 heeft verkeer hier moeite 

met invoegen en oversteken. Hierdoor ontstaan wachtrijen op de Deense Hoek.  

 

Uit de conclusies blijkt dat er een aantal tekortkomingen aan de verkeerssituatie te 

benoemen zijn. Er is echter niet één aanleiding aan te wijzen voor de ongevallen die 

plaatsvinden. Het is de optelsom van de verkeersdrukte, complexiteit van de kruising en het 

verkeersgedrag wat zorgt voor een verhoogd risico op ongevallen. 

In de rapportage zijn zowel voor de korte en lange termijn oplossingsrichtingen aangegeven. 

Voor wat betreft de concrete acties op korte termijn loopt alleen de actie om de hoogte en 

maatvoering van de bebording aan te passen. Tijdens het overleg van 6 juni met de 

bewoners is aangegeven dat het verlagen van de snelheid in de huidige situatie geen optie is. 

Voornaamste reden hiervoor is schijnveiligheid en geloofwaardigheid. 

Voor de lange termijn is een alternatieve kruispuntvorm zoals een rotonde of een kruising 

met verkeerslichten een mogelijke oplossing. 

De komende tijd blijven we actief in gesprek met de provincie en kijken hoe de situatie zich 

ontwikkelt. We blijven in overleg over de gewenste én haalbare oplossingen daarvan. 

Uiteraard houden wij u van deze ontwikkelingen op de hoogte. 
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